

Новый CBD одноразовый Vape с полным керамическим картриджем Vape 0.5 мл



Преимущество:

1. На рынке все картриджи выглядят такими же или похожи на CCELL, клиенты устали за это.
2. Полный керамический дизайн, выглядит высоким уровнем!
3. Полная керамическая модель, без металлического прикосновения масла, без тяжелого металла!
4. Один размер нефтяной дыры работают с обоими CBDа такжетсмасло Ну, нет утечки.
5. Полная керамика обеспечивает чистый вкус.

Контроль качества:

Наш отдел контроля качества укомплектован 11 квалифицированным сотрудниками.

Все наши продукты пройдут 3 теста до доставки:

Первый, Мы будем запускать полную проверку (IQC) на все сырье.

Второй, Наш IPQC проверит полуфабрикату на производственной линии.

Наконец, FQC должен запускать полную проверку готовых продуктов, прежде чем отправить.

В этом случае мы можем гарантировать нашу квалифицированную ставку достичь 99,6%.

О нас:

Shenzhen Best Grinder Tech Co., Ltd - это изощренный производитель, который сосредоточен на разработке и инновационных картриджах Premium CBD / THC, аккумуляторы и другие аксессуары, связанные с каннабисом.

Укомплектованный 210 квалифицированным сотрудниками и 10 тусными инженерами, с удобствами, покрывающими 2000 квадратных метров с 8 производственными линиями. Наша команда R & D с годами с годами

Опыт развития. Все наши продукты запатентованы.

В США у нас есть дочерняя компания в Калифорнии, с отделением после обслуживания и управлением складом. Таким образом, вы можете заплатить наличными за товар и легко проверить качество продукции самостоятельно.

Best Grinder



实用新型专利证书
Certificate of Utility Model Patent

外观设计专利证书
Certificate of Design Patent

外观设计专利证书
Certificate of Design Patent



Certificate of Compliance

Compliance No.: H011-080219-3
Applicant: Shenzhen Best Grinder Technology Co., Ltd.
Address: 3rd Floor, Building No. 3, North DaXing Yanshan Industrial Park, ...
Manufacturer: ...
Product: ...
Model No.: ...
Trademark: ...
This certificate is issued on the basis of the test results of the above products, compliance with the marking of standard ...



FCC-VERIFICATION

Model No.: Best Grinder Easy Grinder, Best grinder C1, Best Grinder U.S., ...
Trademark: Best GR
This is a non-certification and is the indication of self-declaration to subject to the ...



MSDS 报告
MSDS Report

Table with 2 columns: Field (Prepared For, Address, Product Name, Model, Material Weight, Rated Capacity, Weight, Dimension) and Value (SHENZHEN HONGDI, Floor 2, Shuangyuan Second Industrial Zone, Polymer Lithium Battery, H02-90254PL-QP-20, 3.7V, 1400mAh, 5.160kg, 43.8mm*24.4mm*18mm, Shenzhen TCT Testing, 17 Building 1, Yanshan Planning Zone, Section 1)

Prepared by: 魏志军
Reviewed by: 魏志军
Report No.: TCT1705180004



UN38.3 检测报告
UN38.3 Test Report

Table with 2 columns: Field (Manufacturer, Address, Product, Model No., Trademark) and Value (S ENERGY TECH CO., LTD, Shenzhen Park Futang, The Second Industrial Zone, Polymer Lithium Battery, Best GR, Best GR)

Issued by: TCT
Test Date: 2017.05.25



Certificate of Compliance

Compliance No.: H011-080219-4
Applicant: Shenzhen Best Grinder Technology Co., Ltd.
Address: 3rd Floor, Building No. 3, North DaXing Yanshan Industrial Park, ...
Manufacturer: Shenzhen Best Grinder Technology Co., Ltd.
Product: Shuangyuan grinder
Model No.: Best Grinder, Easy Grinder, Best grinder C1, Best Grinder U.S., ...
Trademark: Best GR
This is to certify that, on the basis of the test undertaken in per request No. H011-080219-4, the submitted sample of the above items complies with ...

RoHS



Shenzhen TCT Testing Technology Co., Ltd.
Tel: +86-755-23226208 Fax: +86-755-23226209 www.tct-test.com



Welcome to visit us!

Shenzhen Best Grinder Tech Co., Ltd is a sophisticated manufacturer who focus on developing and innovating premium CBD/THC cartridges,batteries and other cannabis related accessories.



Staffed with 210 skilled employees and 10 professional engineers, with facilities covering 2000 square meters with 8 production lines. Our R&D team are with years experience in development . All of our products are patented.

In USA ,We have a subsidiary in California with after-service dept and warehouse management dept. So you can pay cash for the goods and easy to check the products quality by yourself.

